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Classification: Public 

Referat fra bestyrelsesmøde den 9/8-2023 

Til stede:  Susanne Werner, Peter Sandgaard, Karsten Bank Petersen, Morten Kristensen,  

Ole Sønderby, Erik Nielsen, Peter Sandgaard, René Kvistgaard 

Afbud:  Jette Juhl 

Referent:  Ole Sønderby 

 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Referatet blev godkendt 

 

2. Økonomi 

Status for regnskab blev gennemgået. Liste med posteringer for de enkelte områder sendes til besty-

relsen.   

• I dag har teknikgruppen udlæg for diverse indkøb. Det blev besluttet at ændre processen så der 

overføres et a-kontobeløb til teknikgruppen (Ole Lundskov), for afholdelse af løbende udgifter.  

• Budget proces: De enkelte udvalg får estimat for året den 3 september, den 8 september returne-

res med forslag til næste års budget for de enkelte udvalg.  

 

3. Generalforsamling 

 Proces for GF-forberedelse blev gennemgået. Forslag der skal behandles på GF skal være indsendt 

senest 1/10.  Dato for GF – er tirsdag den 7/11. 

 

4. Jubilæum 

Jubilæet blev afholdt med stor tilslutning, både til åben havn delen og selve jubilæumsfesten.  

Arrangementet blev afholdt væsentligt under budget med super support fra ES-medlemmer, Egå Ma-

rina og Sponsorer.  

En stor tak til Jette og Erik for planlægning og gennemførelse.    

 

5. Bestyrelsesmedlem i Egå Marina 

Mads Robl fra ”Ungdoms- og Jolleudvalg” er er indtrådt i EM´s bestyrelse. Mads inviteres til oktober 

bestyrelsesmødet.  

 

6. Status fra Teknikgruppen (Ole Lundskov) 

Efter afslutning af husprojektet er vedligeholdelsesopgaverne nu, på et fornuftigt niveau.  

En stor post er den løbende vedligeholdelse af ribs. For at sikre at brugen af ribs sker indenfor ram-

merne for træning af jollesejlerne, krav i forsikringsbetingelser m.m. laves der guideline for brug af ES-

ribs.  

 

Det er et super arbejde der udføres af Teknikgruppen med vedligeholdelse af det tekniske materiel 

m.m.  

 

7. Jolleafdelingen 

FEVA forslag: Der er en positiv indstilling til indkøb af to Feva joller for fastholdelse af optimist sejlere, 

men der mangler en beskrivelse af hvem der skulle være ansvarlig for Feva-projektet. Det blev beslut-

tet at det tages med i budgetforslaget for næste år sammen med en bredere vurdering af aktiviteterne 

på tværs af jolletyperne.  
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ES-bestyrelses kontakt til jolle afdeling: 

Peter er midlertidig kontaktperson til jolleafdelingen i perioden hvor der ikke er en fungerende leder af 

Optimist afdelingen.  

8. Næste møde 

De to næste bestyrelsesmøder er: søndag den 17/9 kl.17-19 og torsdag den 12/10 kl. 19-21  

 

Nedenstående punkter blev overført til næste møde: 

1. Vision / mission ES 

2. Sponsor 

3. Jobbeskrivelse 

4. Budget, hensættelser  

5. Kontingent 

6. Budget 2024 

 

 


